
Referat Buskerud hopp og kombinert.
Dato: 21 oktober 2024
Tilstede:
Pål Lohne, Anette Lohne,Thomas Kaiser ,Magne Kleven, Fredrik Berger. Tor Håkon, Trine
Opseth, Bjørn Øyen, Atle Nordvik, Tom Borgersen. Knut Jokerud Strand
Referent Knut Jokerud Strand.

1. Info fra styret
Knut gikk igjennom økonomisk status så lagt iår og hva vi cirka ender på. Informerte om
rekrutteringstøtte likt som ifjor.
Gikk igjenom diverse roller hvert styremedlem har hatt siden sist høstmøte. Ingen store
endringer fra sist. Fungert veldig bra med ett medlem per hoppklubb.
Gjennomgang av hva som er gjort denne perioden + div aktivitet i kretsen. Legger merke til
mye bra aktivitet.
Informerte om lagledere hovedrenn. Hovedlandsrenn (Thomas Kaiser og Pål Lohne,
Thomas tar nok mest av denne da Pål er valgt til rekrutteringsutvalg i hopp)
Solan Gundersen (Pål Frågot)
Div info om hva som skjer framover.
Valg kretsting. Alle ønsker gjenvalg bortsett fra Trine Opseth. Klubbene anmodes til å
nominere flere damer inn, og at det fortsatt er ønsket en per klubb.
2. Kretsleder Tom
Div info om hva kretsen og hovedstyret har gjort og gjør. Div info om innblanding og møter
ifbm med Raw Air Vikersund. Selvom vi har utfordringer med Vikersund som bakkeanlegg
så, må vi også ta innover oss hvilke positive ringvirkninger arrangementet gir, og prate om
de.
3. Recap Fagmøte hopp høst.
Div info om økonomi. Punkt fra fagmøte. Flere sponsorsigneringer nærmere nyttår.
Gikk igjennom annen info. Hoppnorges nye profil Mer lik skiforbundet sin, og vi er ett
forbund. Div info om hoppskole som skiklubbutviklere tilbyr. Anbefales alle og kontakte Einar
Aabrekk.
Spesielt for de som har for få trenere til alle bakker.
Info om rekrutteringsutvalg. Team: Erlend Munkeby Skiklubbutvikler: Einar Krets: Pål
Lohne. Skal gjøre noe av jobben Tore Øvregård gjorde før.
4. Runde rundt bordet status klubber.
Vikersund IF.
Begynner nå med innetrening. De fleste fra ifjor er med. Har også noen fra Eggedal innom.
Prøver og gjøre samme skileik som ifjor. Der var det mange unger.
Ringkollen. Tøff start på forrige vinter, men ble med flere mot slutten. Kontakt med
Holeværingen og fått noen ivrige derfra.
Røykenhopp Gjort dugnad, bakkene klare for vinter og håper på snø. Utfordringen ifjor var
at det ble fort mildt. Fikk endel unger i vinter. Kom først noen, kjøre så ta med venn som
doblet antallet. 2 stk har og skal være med på treninger i Gjerpenkollen. Godt samarbeid der.
KIF Hopp Begynner med innetrening. Har med de fleste fra ifjor. Fortalte om opplevelsen i
Hannibalbakken. Arrangement som har gitt mye interesse mot hoppgruppa.
Gjerpenkollen. Igang med innetrening på Aronsløkka. Er med mange fra ifjor. Kaiser som
utøver ønsker og bidra som trener selvom han er aktiv. Fortsetter med hoppskole og mot
skoler.



Eggedal Ikke tilstede. Men de har aktivitet, noen kommer og er med gruppen i Vikersund.
Kjøres skileik i anlegget ved skolen som gir mye aktivitet.
5. Gjennomgang og fastsettelse av terminliste.
Alle får datoer som søkt. Gjerpenkollen utsetter til helgen etter. Fikset og godkjent på isonen.
Ringkollen skal finne dato, men må ha noe som passer for alle. Styret tilbyr hjelp hvis de
trenger folk. Må få dato her fort. Kjører et samarbeid med Akershus og Telemark.
Kretsmesterskap i Hasselbakken med Telemark om to helger.
6. Aktivitetstall forrige sesong.
Under født 2011
37 stk i 2023,
56 stk i 2024 (Eggedal har jeg ikke tall på.)
4 stk har gått kombinert.
Positivt med økning.
IFO og skoler innom hoppskole Gjerpenkollen gir mye aktivitet.
Felles mål om og komme opp til 100 stk. Samme som 2017 nivå.
Rekrutteringsstøtte kan klubber bruke fritt, men må rapporteres til krets etter sesong. Kan og
søkes om mer.
8. Erfaringsdeling rekruttering.
Igjenom hele møte ble det pratet om rekruttering. Men drar fram disse punktene.
Markesføring. Henvende seg til allidrettlag og skigrupper/skole
Ta med venn kvelder.
Inside markedsføring spond.
Bruk Einar så mye dere kan.
Samarbeide med foreldre.
Positive saker i lokalmedia, sosiale medier.
9. Eventuelt.
Ingen innmeldte saker.


